
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
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Balvos 

 

 TAUTSAIMNIECĪBAS UN VIDES KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
Balvos  

  

2023.gada 18.janvārī                                                                                                 Nr. 1 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:03 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada pašvaldības investīciju projektu realizāciju 2022.-2023.gadā. 

2. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Balvu novada teritorijā. 

3. Par Balvu novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokļu platības 

precizēšanu. 

4. Par grozījumiem Balvu novada domes 2022. gada 22. decembra lēmumā (protokols 

Nr. 25., 12.§) “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un 

apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma 

“Lazdu mājas” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0050”. 

5. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Riekstiņu 

mājas” zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3844 006 0184, un Baltinavas 

pagasta nekustamā īpašuma “Karjeras” zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 

3844 006 0192. 

6. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Vectilžas pagasta nekustamā īpašuma “Vīksniņi” zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 3890 001 0063.. 

7. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Tilžas pagasta nekustamā īpašuma “Dzērvītes” zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 3886 005 0245. 

8. Par pamatlīdzekļu mežaudzes vērtības atzīšanu. 
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9. Par zemes nomu biedrībai “Hokeja klubs “Žīguri MRS”” Parka ielā 9, Žīguros, 

Balvu novadā. 

10. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Vītolāji” piešķiršanu un nodošanu atsavināšanai. 

11. Par nosaukuma “Mazās atvases” piešķiršanu nekustamajam īpašumam 

Briežuciema pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai. 

12. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Bērzuleja” piešķiršanu, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai. 

13. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Krikšu pļava” piešķiršanu, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai. 

14. Par nosaukuma “Ceļmala” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Krišjāņu pagastā, 

Balvu novadā ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai. 

15. Par zemes reformas pabeigšanai neizmantotās zemes vienības Krišjāņu pagastā 

piekritību Balvu novada pašvaldībai, nosaukuma “Dūkšupe” piešķiršanu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai. 

16. Par rezerves zemes fonda zemes vienības Krišjāņu pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, nosaukuma “Lakstīgalas” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz 

pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai. 

17. Par nosaukuma “Puķītes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Balvu pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai. 

18. Par nekustamā īpašuma “Sūniņas” Bērzkalnes pagastā, Balvu novadā, zemes 

vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības 

vārda un nodošanu atsavināšanai. 

19. Par nekustamā īpašuma “Rumbiņi” Baltinavas pagastā, Balvu novadā, zemes 

vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības 

vārda un nodošanu atsavināšanai. 

20. Par nekustamā īpašuma “Vālītes”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai. 

21. Par izmaiņu veikšanu Balvu novada pašvaldības ceļu un ielu reģistrā. 

 

Sēdi vada – Jānis Trupovnieks 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aldis Bukšs, deputāts Anita Kokoreviča, Domes priekšsēdētāja 

vietniece Sandra Kapteine 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektore Daina Tutiņa, Attīstības plānošnas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, 

Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un 

nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns“ redaktore 

Ingrīda Zinkovska 
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Attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona 

Blūma, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, juriskonsults Iveta 

Kokoreviča, izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, 

juriskonsults Inese Trupovniece, nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu pilsētas 

pārvaldes vadītāja Maruta Castrova, projektu vadītāja Arvita Voiciša, Iepirkumu nodaļas 

vadītāja Dace Dzērve, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, projektu vadītāja 

Vineta Zeltkalne, juriskonsults Juris Annuškāns, Žīguru pagasta pārvaldes vadītājs Jevgenijs 

Žukovskis, projektu vadītāja Irēna Začeva, domes priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Aigars Pušpurs, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts-domes 

priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs - personīgu iemeslu dēļ 

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Ziņo Jānis 

Trupovnieks: 

Sēdes vadītājs aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par Balvu novada pašvaldības investīciju projektu realizāciju 2022.-2023.gadā 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības 

investīciju projektu realizāciju 2022.-2023.gadā. Sīkāk skaidro par 

lielākajiem investīciju projektiem un kad tiks izskatīts pašvaldības 

budžets, tad arī pieskarsimies mazākajiem projektiem. Sīkāk skaidro, 

ka tie vairāk ir saimnieciskie projekti, kas attiecas uz ceļu atjaunošanu, 

siltumtrašu atjaunošanu. Sīkāk paskaidro par tiem projektiem, kas bija 

iesākti 2022.gadā un kā veicas ar naudas atgūšanu un projektu 

realizāciju. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kurš no šiem projektiem iet saskaņā ar grafiku sākotnēji ar 

plānotajām summām. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka šobrīd Baltinavas muzeja ēka un Rugājos pagasta 

pārvaldes ēka un sīkāk paskaidro par situāciju. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kad plānots sakārtot Stompaku purvā līdz galam visu. 

https://us06web.zoom.us/9
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Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka plānots janvāra beigās. Sīkāk skaidro par Rugāju pārvaldes 

ēkas sarežģīto situāciju, kas bija saistīta ar uzņēmēju un cenu 

pieaugumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Kad orientējoši plānots Stompaku purvā pabeigt iesāktos darbus. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka sola janvāra beigās, ka gatavojas arī pasākumam, kas ir 

2.martā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par Stompaku purvu un pabeigtajiem darbiem, kas 

plānoti. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir radies tāds kopīgs skatījums. Būtu labi, ja tiktu parādītas 

iespējamās izmaiņas termiņos būvniecības projektos, kā arī skaidro to, 

ka izpilddirektore minēja, ka gandrīz katrā objektā parādās papildus 

darbi, kas nozīmē arī papildus izmaksas un iespējams arī termiņu 

kavēšanos, kas būtu kaut kādā veidā jāapceļ, lai varētu saprast, ko tad 

īsti nozīmē šie papildus darbi un kāds ir šis apjoms. Sīkāk skaidro par 

Balvu muižas projektu, ka deputātiem būtu bijis interesanti zināt, kas 

tieši šajos darbos ir piekoriģēts un kas tad ir par pamatproblēmu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par Balvu muižu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par to, vai tiek domāts, kāda izskatīsies bibliotēka un 

kādā pakāpē tas būs. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šo vīziju, kas ir paredzēta visi deputāti vēlētos zināt, 

saprast un sekot līdzi. Ir jāsaprot, kādam mērķim šie finansējumi ir 

paredzēti un ko mēs no tā iegūstam. Ir jādomā daudz plašāk. Vēlētos 

gan deputāti, gan iedzīvotāji dzirdēt kā notiek, kas notiek Balvu muižā 

un kāda tieši bibliotēka ir paredzēta. Iecere ir laba, tikai tā ir jāprot 

realizēt. Sīkāk skaidro par Kubulu ciemu, ka bieži vien nav argumentu, 

kāpēc remontdarbi ir uzsākti, bet nav pabeigti. Jautājums ir, vai 

finansējums būs pietiekošs šīs Balvu ielas remontdarbu konstrukcijas 

pabeigšanai un šī projekta pabeigšanai. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par Kubulu pagasta Balvu ielas remontdarbu 

pabeigšanu un paredzēto finansējumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par finansējumu, kas bija paredzēts 5 ielu atjaunošanas darbiem, 

cik ir faktiski veikti būvniecības darbi uz ielām. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par finansējumu šiem projektiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai paralēli arī tiek domāts par pilsētas centrālās ūdens piegādi 

uz šīm Kubulu pagasta ielām un iespējām pieslēgties centrālās 

kanalizācijas sistēmai. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kādi ir domāti risinājumi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka vēlētos dod uzdevumu aktualizēt šo projektu un risināt šos 

jautājumus, jo ir jāapzinās šīs vides prasības. Jautājums par Rugāju 

pagasta pārvaldes ēku saistībā gan ar Balvu novada Iepirkumu 

komisijas, gan Iepirkumu nodaļas darbu, jo šobrīd šķiet, ka kaut kur, 

kaut kas tiek iekavēts, nepārtraukti nenotiek iepirkumi, ko varētu vērst 

un darīt par labu šim. Ko darīt, lai dokumentācija būtu labāk sakārtota 

un, lai Balvu novada Iepirkumu komisija nepārveršas par pašvaldības 

darbiniekiem, kur viss būtu jāstudē un jālabo kļudas. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka Balvu novada pašvaldības dabinieks šajā komisijā pilda 

sekretāra pienākumus. Skaidro, ka arī Iepirkumu komisijas atbildība ir 

pie šiem dokumentiem un iepirkumu izvērtēšanas. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka Iepirkumu komisija nes lielu atbildību par visiem 

iepirkumiem. Iepriekš jau tika runāts par to, ka būtu jāpārskata šo 

komisiju iespējamie darba laiki, gan arī atalgojumu sistēma. Lūdz 

izskaidrot situāciju par būvnieku un summu, kas nav sasummējusies. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par Iepirkumu komisijas darbu un šo sitāciju ar 

būvnieku. Sīkāk skaidro par Iepirkumu nodaļas problēmjautājumiem. 

Sīkāk skaidro par Iepirkumu komisijas darbu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šodien noteikti netiks izvērtēts dikti plašāk Iepirkumu 

komisjas darbs, bet uz nākamo komitejas sēdi acīmredzot būs jāaicna 

gan Iepirkumu nodaļas vadītāja, gan arī Iepirkumu komisijas vadītājs, 

jo šajos jautājumos nepārtraukti notiek kaut kādas nepilnības. Skaidro, 

ka no Iepirkumu komisijas nāk šī informācija par to, ka šodien notiek 

iepirkums un rīt jau jābūt gatavam līgumam un uzskata, ka pie 

apjomīgiem iepirkumiem tas tā nevar notikt. Iepirkumos jānotiek 

dokumentu pārbaudēm. Šodien gan gribētu saņemt izvērstu 

informāciju par to, kas tieši tas bija par būvnieku, kas izveidoja šādas 

nepilnības un, kas nebija sasummējis tās summas un, kas tas tieši bija 

par objektu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sniedz sīkāku skaidrojumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka pašvaldības juristi ir teikuši, ka pie šīs situācijas ir vainīga 

Iepirkumu komisija. Skaidro, ka vēlētos izvērstu komentāru par šo 

lietu dzirdēt arī no juristiem. Skaidro, ka šī situācija nav īsti saprotama. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild un sīkāk paskaidro par šo situāciju. Skaidro, ka tika prasīts arī 

viedoklis Iepirkumu uzraudzības birojs, kur tika secināts tas, ka 

uzņēmēja vaina netika apstiprināta. Skaidro, ka Iepirkumu komisijai 

būtu jāpārbauda visa dokumentācija. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai šobrīd vēlamies aizstāvēt būvnieku un nostāties viņa pusē 

vai teikt, ka Iepirkumu komisija ir neprofesionāla. Ja ir neprofesionāla, 

nolaidīga un nestrādā kā vajag, tad kaut kas ir jādara un jāmaina, vai 

arī jādomā par citu darba organizāciju. Lūdz paskaidrot kā darbojas 

Exel tabula un kā tajā var nesasummēt kaut kādas darbu rindas un 

summas. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka tas nozīmē, ka ir notikusi iespējamā iejaukšanās. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka piekrīt tam, ka ir nepieciešams runāt par veidiem kā 

uzlabot Iepirkumu komisijas darbu. Atbalsta arī to, ka uz nākošo 

komitejas sēdi nepieciešams uzaicināt pārstāvjus gan no Iepirkumu 

komisijas, gan arī no Iepirkumu nodaļas. Vērts jau tagad pārdomāt to, 

kā citādi var organizēt to darbu, lai šādu gadījumu nebūtu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka varbūt ir jānāk kopā un jādomā par veidiem kā to var 

izdarīt, jo Iepirkumu nodaļas vadītāja arī ir vērsusi uzmanību uz to, ka 

Iepirkumu komisijas locekļi neparaksta protokolus, kā arī tā attieksme 

ir tāda kāda tā ir, kas būtu jāizrunā kopā, lai varētu saprast, kur īsti ir 

šī problēma. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka tāpēc arī prasītos, lai izrunā klātienes sarunā visus šos 

jautājumus un pārdomāt visus iespējamos veidus, kā to visu var 

uzlabot. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Aicinājums izpilddirektori uz nākošo komitejas sēdi nākt jau ar gatavu 

risinājumu attiecībā uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Uzsver to, ka Iepirkumu komisija ir domes vēlēta komisija, līdz ar to 

īsti nav tiesīga komandēt Iepirkumu komisijas darbu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka uzdevums ir runāt un rast risinājumu nevis kaut ko 

komandēt un noteikt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka saprot to, ka Upītē ir kaut kāda aizķeršanās un uzdod 

jautājumu par apakšuzņēmējiem un kas reāli veic būvniecības darbus. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka nav jāsniedz informācija par apakšuzņēmējiem, ka svarīgi 

ir tas, lai darbi notiek. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kā tiek izvēlēti būvuzraugi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu, ka tas notiek iepirkumu kārtībā un sīkāk 

paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par būvniekiem. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šajā sakarā jāvērš un jājautā uzmanība uz to, vai ir šie 

apakšuzņēmēji. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro, ka iepirkumā startējot šāda informācija ir jānorāda. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Turpina sniegt informāciju par Balvu novada pašvaldības investīciju 

projektu realizāciju 2022.-2023.gadā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk paskaidro par tiltiem, kuri ir uzskaitīti. Tilta eksperta 

galvenajiem aspektiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai 2023.gadā tiks paredzēts nesagaidot šo inspekciju veikt 

kādiem no tiltiem neatliekamos darbus. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka nozīmīgākais šobrīd ir Vecumu tilts, kuram būtu 

nepieciešami remontdarbi. Sīkāk skaidro par finansējumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai nesaredz kādu iespēju pieremontēt Ičas tiltu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka sākumā vēlētos sagaidīt tiltu inspekcijas rezultātus, kur 

būtu arī uzskaitīti visi apjomi. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka noteikti pēc tam vēlētos arī dzirdēt starpziņojumu par šīm 

lietām. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Turpina sniegt informāciju par ūdensvada sadzīves un lietus 

kanalizācijas inženiertīklu atjaunošanas projektēšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka iepriekšējā komitejas sēdē bija runa par slimnīcu un 

alternatīvu slimnīcas apgādi ar ūdeni, kā arī par ūdens torni, bet šajā 

prezentācijā nekur neredz vai tiks paredzēti darbi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka tālāk prezentācijā ir iekļauta informācija par to, ka tiks 

paredzēta dziļurbuma izbūve. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, vai šobrīd tiek domāts tikai par dziļurbumu vai arī par 

pieslēgumu no Liepu ielas. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka to tad varēs pakāpeniski sakārtot, ka šobrīd gribas līdz 

galam saprast par dziļurbumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka situācija ir sekojoša, ka nepietiek tikai ar dziļurbumu, ka 

ir nepieciešama arī attīrīšana, lai šo varētu uzturēt un izmantot. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka iepriekš arī dzirdējām slimnīcas pārstāves viedokli par šo 

un cik ir nopietna situācija, ja ir kaut kāda avārijas situācija. Ja tiks 

skatīta kompleksa pieeja Liepu ielai, tad primārs jautājums būtu no 

Liepu ielas izveidot pieslēgumu slimnīcai, kas neprasa nekādu lielu 

saistību ar ielas infrastruktūru, bet nodrošina kritisko infrastruktūru, 

kas nodrošina veselības jomu, lai slimnīca būtu nodrošināta ar 

alternatīvu ūdens apgādes avotu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka tas nebūs alternatīvs risinājums, ka tika runāts iepriekš par 

dziļurbumu. Ka komitejā arī tika izlemts tas, ka veicam dziļurbuma 

izbūvi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Norāda, ka komitejā tika runāts par to, ka paralēli veicam abas lietas, 

ka nebijām vienojušies tikai par to, ka būs dziļurbums. Vērš uz šo 

uzmanību, bet lūdz izvērtēt to laiku, kādā varēsim nodrošināt slimnīcai 

alternatīvu ūdens pieslēgumu. Skaidro, ka dziļurbuma izveide nenotiks 

2,3 mēnešos, tas noteikti aizņems vismaz kādu gadu. Ja šajā laika 

posmā notiks kāda avārija, kāds apdraudējums būs slimnīcai un mūsu 

iedzīvotājiem. Aicinājums noskaidrot un vēlreiz šo jautājumu izrunāt 

kādai vadības grupai un izvērtēt. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautājums ir arī par izmaksām, cik tās lielas būs. Ja tās būs pārāk lielas, 

tad šim risinājumam, ko iepriekš norādīja sēdes vadītājs baigo jēgu 

neredz. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ar priekšsēdētāju bija saruna par to, ka paralēli darīsim 

abas lietas. Skaidro, ka šobrīd tas, kas tiek pasniegts izskatās pēc 

izpildvaras interpretācijas, jo ļoti labi atceras to, kas tika runāts 

komitejas sēdē un pēc tam ar priekšsēdētāju. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro, ka pirmais iepirkums par dziļurbumu noslēdzies bez 

pretendentiem. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Turpina sniegt informāciju par Balvu novada pašvaldības investīciju 

projektu realizāciju 2022.-2023.gadā. Sīkāk skaidro par Baltinavas 

tiesas namu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kā kopumā paredzēts šo Baltinavas tiesas namu apdzīvot un 

izmantot. Kāds ir šis redzējums. 
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Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka pamats būs amatniecība. Sīkāk paskaidro par uzturēšanu 

un pārvaldīšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai šī ideja ir prezentēta Izglītības, kultūras un sporta komitejas 

sēdē. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka šī ideja tika prezentēta Baltinavas iedzīvotāju sanāksmē. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka visiem iedzīvotājiem ir jāprezentē, kas un kur tiek plānots, 

bet lēmumi kam un kādi finansējumi tiek piešķikrti tiek izlemts šajā 

sēžu zālē, deputātiem jautājumus izskatot komitejas sēdēs un balsojot 

domes sēdēs. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka arī labprāt vēlētos dzirdēt šo prezentāciju. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Vēlas precizēt, vai šajā sakarībā domāts prezentēt pašvaldības projekta 

paredzētās aktivitātes. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka vēlas saprast to, kas īsti būs paredzēts šajā ēkā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Turpina sniegt informāciju par Balvu novada pašvaldības investīciju 

projektu realizāciju 2022.-2023.gadā. Sīkāk paskaidro, par to, ka 

joprojām netika veikta autoceļa Rugāji- Tikaiņi seguma atjaunošana. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka vēlētos dzirdēt informāciju par bioloģiskajām attīrīšanas 

iekārtām. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro un sniedz informāciju. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka skatoties Finanšu komitejas darba kārtību paredzēts 

jautājums par ceļu pārņemšanu, kāpēc netiek šādi jautājumi izskatīti 

Tautsaimniecības komitejas sēdē. Būtu labi un intreresanti saprast, 

kāda veidojas šī politika un cik tālu ir process ar šiem jautājumiem par 

ceļu pārņemšanu. Ja process ir noticis, tad kāds būs tam paredzētais 

finansējums un, kas tos ceļus apsaimniekos. Ceļu pārņemšana nav tikai 

Finanšu jautājums, bet arī saimniecisks jautājums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk paskaidro par ceļu pārņemšanām. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Skaidro, ka Latvijas valsts ceļiem šis lēmums tika nosūtīts, ko viņi 

lūdza precizēt. Sīkāk paskaidro par šo lēmumprojektu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kas notiek šobrīd ar Briežuciema ceļu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par tikšanos ar Satiksmes ministru, kas plānota šī gada 

3.februārī Balvu novadā. Noteikti tiks aktualizēts jautājums par to, ko 

vēl lūgt no valsts puses, lai iesaistītos ceļu sakārtošanas un 

apsaimniekošanas jautājumos. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka par projektiem būs vēl jautājums Finanšu komitejas sēdes 

darba kārtībā. Sīkāk paskaidro par tehniskajiem projektiem, kas ir 

izstrādāti vai izstrādes procesā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai varētu redzēt šo meliorācijas projektu sarakstu. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka ar pagasta pārvalžu vadītājiem ir apkopojuši informāciju, 

kur ir šie meliorācijas grāvji, par kuriem būtu jāpaspriež transformējot 

par koplietošanas meliorācijas grāvjiem, lai varētu startēt šajās 

programmās. Sīkāk paskaidro par turpmākajiem plāniem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka vēlas saprast un zināt kaut kādu redzējumu, plānus un 

uzskata, ka šādiem jautājumiem sākotnēji ir jānonāk izskatīšanai 

komitejas sēdē pirms tiek virzīts uz finansējuma saņemšanu un 

projektu izstrādi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Par ūdenssaimniecību uzskata, ka ir vērts paskatīties un atjaunot visu, 

kas ir bijis pagastos. Skaidro, ka deputāti vēlētos dzirdēt informāciju 

par stadionu, ka ir jāsaprot to, kas ir pētīts, jo iedzīvotāji arī ļoti 

uzmanīgi seko šim jautājumam un depuātiem ir svarīgi pirms 

balsojuma, lai spertu nākamo soli un atbalstītu šo jautājumu ir svarīgi 

saprast, kas tad ir noticis šī jautājuma sakarā. Uzskata, ka ļoti nopietni 

šī informācija būtu juristiem jāsagatavo, lai deputāti ir par visu lietas 

kursā, kā arī uzskata, ka šī lieta jāatspoguļo Ziemeļlatgales laikrakstā 

"Vaduguns", kā arī mūsu novada laikrakstā. Skaidro, ka uz nākamo 

komitejas sēdi izpilddirektorei ir jāizdomā kā turpmāk strādās 

Iepirkumu nodaļa, Iepirkumu komisija, lai raiti tiktu sagatavota 

dokumentācija, kas būtu profesionāli izvērtēta un notiktu labi 

iepirkumi un nekavētos lietas. Stadiona jautājums. Jautājums par 

Baltinavas tiesu namu, kas būtu jāizskata Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē, kas īsti tur notiks. Jautājums par alternatīvu 

ūdens apgādi Balvu slimnīcai, lai tas būtu 1 vai 2 veidi, jo slimnīcas 

pārstāvji gaida ātru rīcību. Vēl bija lūgums izvērtēt un pavisam 

nopietni izskatīt iepirkumu dokumentāciju un līgumus par 

apakšuzņēmēju piesaisti, jo nevaram būt vienaldzīgi, jo ir ļoti atkarīgs 

darba rezultāts no tā, kas strādā. Kā arī svarīgs paliek jautājums par 

tilttiem, ka tur, kur ir acīmredzamas lietas, neiejaucoties tiltu nesošajās 

konstrukcijās, var ar betona maisījumu, kādas bedres, atsegumus 

aizsegt un notīrīt šos tiltus no gruvešiem un zariem, jo šīm vajadzībām 

nav nepieciešams liels finansējums un lieli kapitālieguldījumi, jo šis 

pagarinās tiltu mūžu. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Skaidro, ka šis jautājums ir informatīvs un aicina to apstiprināt. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par Balvu novada pašvaldības investīciju 

projektu realizāciju 2022.-2023.gadā tiek pieņemta 

zināšanai. 
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2.§ 

Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Balvu novada teritorijā 

 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka laiku atapakaļ šis jautājums jau tika analizēts komitejas 

sēdē un bija doti uzdevumi izpilddirektorei, kā rīkoties un runāt ar 

iespējamajiem tagadējiem un potenciālajiem atkritumu 

apsaimniekotājiem. Skaidro, ka izpilddirektore var skaidrot un 

piedāvāt risinājumu, kā turpmāk būtu jāapsaimnieko šī sadzīves 

atkritumu apsaimniekošana. 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanu Balvu novada teritorijā. Skaidro, ka atbilstoši 

saistošajiem noteikumiem tika noteikts, ka apvienojoties, jo bija 2 

pakalpojumu sniedzēji, tad A zona tika noteikts, ka ir bijušais Balvu 

novads un B zona - bijušie Viļakas, Baltinvas un Rugāju novadu 

teritorijas. Iepriekš tika vērsta uzmanība uz spēkā esošajiem atkritumu 

apsaimniekošanas līgumiem Balvu novadā un sīkāk par to paskaidro. 

Skaidro, ka ir izstrādāti kritēriji, kā arī šī informācija ir nosūtīta SIA 

ZAAO, vai viņi ir gatavi atbilstoši šiem kritērijiem piedāvāt 

pakalpojumu, kā arī no pašvaldības puses vēlētos sakārtot šīs zonas, 

lai būtu vienoti, nevis tagad, kā ir katrai teritorijai dažādi līguma 

termiņi. Skaidro, ka ir saņemta informācija no SIA "ZAAO", ka ir 

gatavi sniegt šo pakalpojumu A zonā ar 2023.gada 23.maiju, atbilstoši 

šiem visiem kritērijiem, kas tika izvirzīti, kā arī piekristu tam, ka 

turpmāk būtu šīs zonas apvienotas vienā zonā. Ja viss būtu vienots, tad 

arī cena būtu zemāka nekā šobrīd ir piedāvāta B zonā. Skaidro, ka uz 

Finanšu komitejas sēdi tiek gatavots izskatīšanai jautājums par līguma 

par atkritumu apsaimniekošanas slēgšanu ar SIA "ZAAO". Sīkāk 

paskaidro par to. Skaidro, ka gribas sakārtot šo sitēmu, lai ir viss 

vienoti, saprotami, lai būtu vienoti kritēriji. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par konteineru un laukuma izveidi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par atkritumu apsaimniekošanas pakalpojuma sniegšanu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Skaidro, ka šis jautājums ir informatīvs un aicina to apstiprināt. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Informācija par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 

Balvu novada teritorijā tiek pieņemta zināšanai. 
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3.§ 

Par Balvu novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu – dzīvokļu platības 

precizēšanu 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada pašvaldībai piederošo nekustamo 

īpašumu – dzīvokļu platības precizēšanu" 

 

4.§ 

Par grozījumiem Balvu novada domes 2022. gada 22. decembra lēmumā 

(protokols Nr. 25., 12.§) “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu 

un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Lazdu 

mājas” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0050” 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par grozījumiem Balvu novada domes 2022. gada 22. 

decembra lēmumā (protokols Nr. 25., 12.§) “Par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un 

apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta 

nekustamā īpašuma “Lazdu mājas” zemes vienībā ar 

kadastra apzīmējumu 3846 005 0050”" 

 

 

 

 

 



12 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

5.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Riekstiņu mājas” 

zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3844 006 0184, un Baltinavas pagasta 

nekustamā īpašuma “Karjeras” zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3844 006 0192 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Riekstiņu 

mājas” zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3844 006 

0184, un Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma 

“Karjeras” zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3844 

006 0192" 

 

6.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Vectilžas pagasta nekustamā īpašuma “Vīksniņi” zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 3890 001 0063 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Vectilžas pagasta nekustamā īpašuma “Vīksniņi” zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 3890 001 0063" 
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7.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Tilžas pagasta nekustamā īpašuma “Dzērvītes” zemes vienībā 

ar kadastra apzīmējumu 3886 005 0245 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Tilžas pagasta nekustamā īpašuma “Dzērvītes” zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 3886 005 0245" 

 

8.§ 

Par pamatlīdzekļu mežaudzes vērtības atzīšanu 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par pamatlīdzekļu mežaudzes vērtības atzīšanu" 

 

9.§ 

Par zemes nomu biedrībai “Hokeja klubs “Žīguri MRS”” Parka ielā 9, Žīguros, 

Balvu novadā 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes nomu biedrībai “Hokeja klubs “Žīguri 

MRS”” Parka ielā 9, Žīguros, Balvu novadā" 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Rugāju pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Vītolāji” piešķiršanu un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Rugāju pagastā, 

Balvu novadā, nosaukuma “Vītolāji” piešķiršanu un 

nodošanu atsavināšanai" 

 

11.§ 

Par nosaukuma “Mazās atvases” piešķiršanu nekustamajam īpašumam 

Briežuciema pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Mazās atvases” piešķiršanu 

nekustamajam īpašumam Briežuciema pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai" 

 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, 

nosaukuma “Bērzuleja” piešķiršanu, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā, nosaukuma “Bērzuleja” piešķiršanu, 

zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, 

nosaukuma “Krikšu pļava” piešķiršanu, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā, nosaukuma “Krikšu pļava” piešķiršanu, 

zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

14.§ 

Par nosaukuma “Ceļmala” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Krišjāņu 

pagastā, Balvu novadā ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Ceļmala” piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Krišjāņu pagastā, Balvu novadā ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

15.§ 

Par zemes reformas pabeigšanai neizmantotās zemes vienības Krišjāņu pagastā 

piekritību Balvu novada pašvaldībai, nosaukuma “Dūkšupe” piešķiršanu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta 

Zaharāne: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes reformas pabeigšanai neizmantotās zemes 
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vienības Krišjāņu pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, nosaukuma “Dūkšupe” piešķiršanu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai" 

 

16.§ 

Par rezerves zemes fonda zemes vienības Krišjāņu pagastā piekritību Balvu 

novada pašvaldībai, nosaukuma “Lakstīgalas” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās 

uz pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par rezerves zemes fonda zemes vienības Krišjāņu 

pagastā piekritību Balvu novada pašvaldībai, nosaukuma 

“Lakstīgalas” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās 

uz pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai" 

 

17.§ 

Par nosaukuma “Puķītes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Balvu pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz 

pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Puķītes” piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Balvu pagastā, Balvu novadā, zemes vienības 

atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz 
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pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai" 

 

18.§ 

Par nekustamā īpašuma “Sūniņas” Bērzkalnes pagastā, Balvu novadā, zemes 

vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Sūniņas” Bērzkalnes pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai" 

 

19.§ 

Par nekustamā īpašuma “Rumbiņi” Baltinavas pagastā, Balvu novadā, zemes 

vienības atzīšanu par starpgabalu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Rumbiņi” Baltinavas pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu, 

ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un 

nodošanu atsavināšanai" 
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20.§ 

Par nekustamā īpašuma “Vālītes”, Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Vālītes”, Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā ierakstīšanu zemesgrāmatās uz 

pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai" 

 

21.§ 

Par izmaiņu veikšanu Balvu novada pašvaldības ceļu un ielu reģistrā 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Jānis 

Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par izmaiņu veikšanu Balvu novada pašvaldības ceļu un 

ielu reģistrā" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:28 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                  Jānis Trupovnieks 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 


